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Zápis 
  

ze společné členské schůze (dále jen „Členská schůze“) Klubu chovatelů plemene 
Aberdeen Angus a členů plemenné knihy Aberdeen Angus při Českém svazu chovatelů 

masného skotu, z.s., IČ 00536903 (dále jen „Klub“), Asociace chovatelů Aberdeen 
Angus, z.s., IČ 60072121 (dále jen „Asociace“)  
 

konané dne 22. března 2024 od 9:00 v Penzionu U České Koruny v Lipnici nad 
Sázavou 

 

I. Zahájení 
 

Zasedání Členské schůze bylo zahájeno v 9:00 hod. panem Milanem Šebelkou, 
předsedou Klubu a Asociace. Konstatoval, že spolek Asociace chovatelů Aberdeen 
Angus, z.s., je zapsán ve spolkovém rejstříku. Ve chvíli zahájení nebyla přítomna 

nadpoloviční většina členů. V 10:00 byla předložena prezenční listinu, ze které 
vyplývá, že na společné členské schůzi je přítomno celkem 99 řádných členů Klubu a 

69 řádných členů Asociace a to buď fyzicky nebo prostřednictvích plné moci. Členská 
schůze je tedy usnášeníschopná. Předseda seznámil členy Klubu a Asociace 
s programem a vysvětlil systém hlasování. 

 
 

II. Volba orgánů schůze 
 

Členská schůze pokračovala volbou orgánů členské shromáždění. Do funkce 
předsedajícího byl navržen člen Martin Nejdl, do funkce zapisovatelky Ing. Jana 
Šebelková, do funkce ověřovatele zápisu Ing. Radovan Sochor. 

Do volební komise byli navrženi: Ing. Pavla Vydrová, Ph.D., Eva Novosadová a 
Jan Švéda.  

Členská schůze hlasovala takto:  
 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 
1. Členská schůze schvaluje navrženého 

předsedajícího Martina Nejdla 
99 0 0 zvolen 

2. Členská schůze schvaluje navrženou 
zapisovatelku Ing. Janu Šebelkovou 

99 0 0 zvolena 

3. Členská schůze schvaluje navrženého 
ověřovatele zápisu Ing. Radovana 
Sochora 

99 0 0 zvolen 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 
4. Členská schůze schvaluje navrženého 

člena komise Ing. Pavlu Vydrovou, 
Ph.D. 

99 0 0 zvolena 

5. Členská schůze schvaluje navrženého 
člena komise Evu Novosadovou 

99 0 0 zvolena 

6. Členská schůze schvaluje navrženého 

člena komise Jana Švédu 
99 0 0 zvolen 
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III. Zpráva předsedy  
 
Předsedající členské schůze následně přistoupil k dalšímu bodu jednání, kdy 

předal slovo předsedovi Klubu a Asociace Milanu Šebelkovi, který nejdříve přivítal 
hosty a následně přednesl zprávu o činnosti Klubu za uplynulý rok a zhodnotil již 

proběhlé akce. Na závěr poděkoval současnému vedení a členům za odvedenou práci 
za dobu jeho působnosti. 

 

IV. Zpráva o finančním hospodaření Klubu a Asociace 
 

Finanční hospodaření Klubu a Asociace zhodnotil pan Vladimír Šašek ml., kdy 
konstatoval, že celkový obrat loňského roku 2024 činil cca 14 milionů korun.  

Celkový stav CZK účtů Asociace byl k 1.1.2023 - 735 507 Kč a k 31.12. 2023 - 

826 132 Kč. Na EUR účtu Asociace byl zůstatek k 1.1.2023 - 303 EUR a k 31.12.2023 
- 26 420 EUR. Zmínil také, že se podařilo získat dotaci 2,5 milionů korun, která 

pomohla z velké části pokrýt náklady na loňskou WATM 2023. 
 
 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 

7. Členská schůze schvaluje účetní 
uzávěrku 

99 0 0 schváleno 

 
V. Volba, příp. odvolání orgánů Klubu a Asociace 

 
Nové volbě orgánů Klubu a Asociace předcházelo odevzdání mandátů 

dosavadních členů orgánu, které bylo jednomyslně schváleno. 
 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 

8. Členská schůze schvaluje odevzdání 
mandátů dosavadních členů orgánů 

Klubu a Asociace 

99 0 0 schváleno 

 

Následovalo představení jednotlivých kandidátů (viz níže) na nové funkce a 
hlasování. 
  

Členové Klubu a plemenné knihy Aberdeen Angus při Českém svazu chovatelů 
masného skotu, z.s., hlasovali takto:  

  

Předseda Klubu chovatelů plemene Aberdeen Angus při ČSCHMS 

Číslo Kandidát Počet hlasů Výsledek 

1. Jan Hromas 28 - 

2. Vladimír Šašek 70 schválen 

 
 

Zástupce do Výboru ČSCHMS 

Číslo Kandidát Počet hlasů Výsledek 

1. Jan Hromas 31 - 

2. Jan Kofroň 66 schválen 



3 

 

 

Náhradník zástupce do Výboru ČSCHMS 

Číslo Kandidát Počet hlasů Výsledek 

1. Jan Hromas 26 - 

2. Radovan Sochor 67 schválen 
 

Rada plemenné knihy (6 členů) 

Číslo Kandidát Počet hlasů Výsledek 

1. Petra Matějíčková 30 - 

2. Milan Bílek 28 - 

3. Daniel Borovka 66 schválen 

4. Tomáš Božák 31 - 

5. Jan Hromas 34 - 

6. Jan Kofroň 70 schválen 

7. Martin Nejdl 67 schválen 

8. Radovan Sochor 69 schválen 

9. Vladimír Šašek ml. 69 schválen 

10. Štěpán Šebelka 69 schválen 
 

      Členská schůze Asociace chovatelů Aberdeen Angus, z.s. si následně zvolila 
předsedu Asociace chovatelů Aberdeen Angus a členy Výboru Asociace chovatelů 

Aberdeen Angus takto: 
 

Kandidát Počet hlasů 

Vladimír Šašek ml. 70 
 

 

Kandidát Počet hlasů 

Daniel Borovka 66 

Jan Kofroň 67 

Martin Nejdl 67 

Radovan Sochor 68 

Štěpán Šebelka 68 
 

 

VI. Jednání o setrvání v systému Interbeef 

 
Vladimír Šašek ml. představil formou prezentace systém Interbeef a 

konstatoval, že není důvod, proč bychom měli ze systému vystoupit. Vyzval přítomné 
ke hlasování.  

 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 

9. Členská schůze schvaluje setrvání 
v systému Interbeef 

99 0 0 schváleno 
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VII. Úprava lineárního hodnocení výšky 

 
Vladimír Šašek ml. Představil formou prezentace návrh nového systému 

bodového hodnocení výšky zvířat. Poté bylo přistoupeno k hlasování 
 

 Hlasování (počet 
hlasů) Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 
10. Členská schůze členů PK Aberdeen 

Angus Českého svazu chovatelů 

masného skotu, z.s. pověřuje radu 
plemenné knihy AA, aby ve 

spolupráci s ČSCHMS provedla 
změnu ve výpočtu hodnocení výšky 
dle představeného návrhu, tj. 

odstranění přepočtové tabulky a 
využití US modelu pro dospělá 

zvířata. 
- tato změna bude platná pro 

zvířata narozená od 1.10.2023 
a krávy bonitované po tomto 
dni 

 

72 18 6 schváleno 

 

Paní Jungwirthová vznesla požadavek, aby se změnou hodnocení výšky byla 
radou PK zpracována metodika pro přepočet výšky zvířat hodnocených podle 

původní metodiky. Zároveň je potřeba zajistit, aby v nových dokumentech byla 
uváděna pouze nově přepočtená výška. 
 

VIII. Stanovisko k získávání Statusu zařízení prostého BVD 
 

Pan Vladimír Šašek ml. uvedl důvody pro získání Statusu zařízení prostého BVD, 
citoval předpisy a metodiku. Pokud chovatel požádá o udělení Statusu nyní, 
může ho získat již v listopadu – není to dlouhý proces.  

Pan Berka – zda máme všichni povědomí o tom, jak jsou na tom naše chovy? 
Byla by lepší spolupráce zdravotní komise ze všech svazů, než jít individuální 

cestou. 
Pan Vladimír Šašek ml. si myslí, že je dobré dát si nějaký závazek do budoucna 
ohledně BVD. Chovatelé by měli mít přehled o zdravotním stavu svého stáda. 

Pan Kofroň následně sdělil své zkušenosti s BVD, v případě přítomnosti viru ve 
stádu je ozdravění záležitostí cca na rok.  

Pan Dvořák – rád by měl veterinární komisi z řad chovatelů, bylo by dobré je 
navrhnout. 
Vladimír Šašek ml. na to reagoval, že např. pan MVDr. Herman do komise patří, 

ale věnoval se v poslední době namísto veterinárních témat uspořádání 
chovatelů AA ve svazu  

Pan Jungwirth – myslí si, že na ministerstvu komise funguje. V minulosti jednal 
o tom, že by k celoplošnému vyšetření došlo, ale chovatelé si jej musí zaplatit 
sami. 
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IX. Plán finančních výdajů Asociace a Klubu 

 
Pan Vladimír Šašek ml. členy seznámil s upoutávkou ohledně WAS Australia 
2025. Navrhnul, že by se mohli 4 vybraní mladí chovatelé zúčastnit 

australského workshopu a Asociace by mohla být schopna poskytnout finance.  
Pan Šašek st.- je potřeba znát disciplíny v soutěži mládeže v ČB na Beefshow 

tak, aby se vybrali vhodní kandidáti. Možnost pozvání někoho ze zahraničí a 
udělat workshop v ČB.  

 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 

13. Chovatelé souhlasí s investicí pro 

Juniory na WAS Australia v r. 2025 
55 0 0 schváleno 

 

X. Plán činnosti na další období 

 
Pan Vladimír Šašek ml. zmínil letošní 3. ročník Svodů na Statku Rantířov. 

Připomněl, že je stále možnost přihlásit se na letošní Angusforum konané 
v Německu.  

Czechfood expo – kontaktovat p. Nejdla nebo p. Borovku. 
Nominace kandidátů na rozhodčího pro letošní Beefshow na Země Živitelce v 
Českých Budějovicích. 

 
XI. Různé 

 
XII. Diskuze 

 

 

 

Zasedání ukončil závěrečným slovem předsedající Martin Nejdl. 

 Hlasování (počet hlasů) 
Výsledek 

Text usnesení Pro Proti Zdržel se 

11. ČS Asociace požaduje, aby veškeré 
svody a výstavy zvířat od 1.7.2025 

byly pořádány pouze pro chovatele 
se statusem stáda prostého BVD. 

Toto stanovisko může být na dalších 
schůzích revidováno na základě 

četnosti výskytu serologických zvířat. 
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12. ČS Klubu a PK Aberdeen Angus žádá 
výbor ČSCHMS, aby zvážil pořádání 
svodů a výstav pouze pro 

certifikované chovy prosté BVD. 

74 0 10 schváleno 
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Za správnost zápisu: 
 

Přílohy zápisu: 
 

Pozvánka na členskou schůzi a přílohy pozvaných 
Prezenční listina 
Jednací a volební řád 

Protokol o hlasování 
 

zapisovatelka – Jana Šebelková  …………………………… 
 
předsedající – Martin Nejdl  …………………………… 

 
ověřovatel zápisu -  Radovan Sochor ………………………….. 
 

 

 

 

 


















